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Jaarverslag Watervrienden Almere 2024  
 
Beste Watervrienden,  
 
Al enige tijd werken we als vereniging met alle vrijwilligers en leden hard om weer stabiliteit terug te 
brengen in de vereniging. Dit pad gaat helaas niet altijd over rozen. Ondanks de goede vooruitzichten 
aan het begin van het jaar was enige onrust niet te voorkomen. De voltallige commissie 
Wedstrijdzwemmen legde haar taak neer. Het bestuur moest naarstig op zoek naar hoe een 
alternatief te bieden voor de leden van die commissie. Het was fijn om te ervaren dat er ook in lastige 
tijden mensen zijn die opstaan en mee willen opbouwen. Inmiddels heeft de nieuwe commissie 
Wedstrijdzwemmen veel dingen weer op de rit. 
 
De Elementaire commissie is inmiddels aardig stabiel, alleen een nieuwe voorzitter voor de 
commissie wil nog niet lukken helaas. Dit maakt door ontwikkelen en keuzes maken lastig. We willen 
ook niet meer te lang terug blijven vallen op vrijwilligers die eigenlijk al afscheid van de rol hebben 
genomen. Dus heeft u interesse? Of wilt u eerst wat meer informatie over wat de rol inhoudt? Laat 
het me dan weten, ik vertel je graag meer. 
 
De commissie Synchroonzwemmen en Figuurdrijven is na de zomer definitief gestart bij de KNZB. 
Nog wel gewoon onder de vlag van de Watervrienden. In de komende 3 jaar moeten we als 
vereniging besluiten hoe we hierin verdergaan. Het beantwoorden van deze vraag pakken we samen 
met de landelijk ontwikkelingen rondom het elementaire zwemmen en de bij onze sportbond NSC. 
Het bestuur werkt samen met de commissies aan een voorstel voor de toekomst van de vereniging. 
Door de onvoorziene situatie binnen de vereniging aan het begin van het jaar en de vertraging bij de 
landelijke ontwikkelingen en bij de NCS lukt het niet om onze afspraak na te komen om tijdens de 
ALV van 2025 met een voorstel te komen. Heeft u hier ideeën over of praat u graag mee aan de 
voorkant? Laat het me dan weten, ik hoor ze graag. 
 
Natuurlijk ben ik trots! Trots op de kaderleden, leden en de vrijwilligers die belangeloos opstaan en 
waar nodig bij springen. Trots op hoe we gehoor hebben kunnen geven aan de opdracht van de ALV 
om de boekhouding anders in te richten en een financiële ledenvergadering te organiseren in 
november los van de reguliere ALV in het voorjaar. 
 
Mede namens het bestuur spreek ik onze hartelijke dank uit aan alle kaderleden, leden en andere 
vrijwilligers. Wij bouwen graag samen met jullie verder aan een stevige, veerkrachtige, sportieve 
vereniging met plezier voor iedereen. 
 
Anita Ekas,  
Voorzitter 
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Penningmeester  
        
In 2024 zijn er verschillende veranderingen doorgevoerd, wat voor één ieder wel even wennen was. 
Door een nieuwe structuur aan te brengen met een nieuw boekhoudpakket zijn de financiën voor de 
gehele vereniging, maar ook voor de commissies meer inzichtelijk geworden en voor mij als 

Penningmeester iets meer geautomatiseerd        . 
 
In november 2024 hebben we onze eerste Financiële Ledenvergadering gehad. Tijdens deze 
vergadering hebben wij de nieuwe structuur gepresenteerd met de daarbij behorende cijfers. 
 
Door de hulp van welwillende ouders en terugkomende kinderen die enige tijd geleden hebben 
afgezwommen, en zich ook aanmeldde om te komen helpen, hebben we alweer wat meer kinderen 
kunnen oproepen. 
Hierdoor is de wachtlijst niet nog verder opgelopen maar lopen we met kleine stapjes weer wat in. 
 

Roanna Vos, 
Penningmeester 
 
 
 
 

Secretaris  
 
In 2024 stond de wens van de leden een financiële ledenvergadering te organiseren centraal. Een 
mooie ontwikkeling om de focus in het najaar vooral te richten op de financiële situatie van de 
Watervrienden in Almere. Tijdens deze eerst FLV is dan ook voldoende ruimte aangeboden om de 
nieuwe manier van het voeren van een financiële administratie en de voorgestelde (en later 
goedgekeurde) contributieverhoging te bespreken. De animo om hierbij aanwezig te zijn was ook 
groot.  
 
In 2024 waren ook meerdere bondscongressen over de toekomst van NOC-NSF.  Het nadenken over 
de toekomst is een grote opgave, van enige bestendige lijn of richting is nog geen sprake. Dat 
betekent ook dat WVA nog geen idee heeft welke gevolgen dit heeft.  
De commissies hebben ook dit jaar weer hun eigen jaarverslag gemaakt. In dit jaarverslag van 2024 
wordt hun bijdrage in zijn geheel aan u gepresenteerd.  
 
Nicole Bosman, 
Secretaris 
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Elementaire Commissie 
 
Onze jaarlijkse bijscholing heeft plaatsgevonden tijdens de kaderavond op 01 september in ons eigen 
zwembad. Dit jaar hebben we alle survivalonderdelen geoefend met aansluitend een ontruiming. Wel 
hebben dit jaar welwillende ouders bereid gevonden om ons team te komen versterken al zijnde 
aspirant-kaderleden. Nieuwe kaderleden die kunnen/willen helpen met lesgeven op 1 van de 2 
avonden, of, ons willen ondersteunen met andere taken voor deze commissie zijn altijd welkom. Een 
paar extra ogen dragen altijd bij aan de zwemveiligheid van onze zwemmers. 
 
Dit jaar hebben wij 3x kunnen afzwemmen, en hebben wij 260 zwemdiploma’s kunnen uitreiken. 

 
 

Hieronder een overzicht van de verschillende diploma’s met de aantallen: 
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  143 63 36 18 

  206 54 

  260 
 
Namens de Elementaire commissie 
Marja Herberts (ad interim) 
 

                                                              
Commissie Waterpolo  
Het afgelopen jaar was een mooi en succesvol jaar voor onze waterpoloafdeling. Onze inspanningen 
om nieuwe spelers te werven hebben hun vruchten afgeworpen: we zijn trots dat we maar liefst vier 
nieuwe leden hebben mogen verwelkomen! Dit is een geweldige ontwikkeling, want een groeiend 
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team betekent nieuwe energie, frisse enthousiasme en natuurlijk nog meer gezelligheid in en rondom 
het bad. 
Ook hebben we, zoals ieder jaar, weer vol overgave deelgenomen aan de competitie. Over de 
resultaten zullen we het maar niet te uitgebreid hebben – laten we zeggen dat er ruimte is voor 

verbetering 😉 – maar dat neemt niet weg dat we elke wedstrijd met volle inzet en enthousiasme 
hebben gespeeld. Het belangrijkste blijft immers het plezier en de teamgeest, en die waren weer 
volop aanwezig. De trainingen, wedstrijden en de jaarlijkse BBQ hebben ervoor gezorgd dat we als 
team nóg hechter zijn geworden. 
 
We kijken dan ook met veel enthousiasme vooruit naar het komende jaar. Met een groter team, 
volop motivatie en natuurlijk onze onmisbare dosis humor en plezier, gaan we er weer een 
fantastisch waterpolojaar van maken! 
 
Namens de commissie Waterpolo 
HP. Soldaat 
 
 
Activiteitencommissie 
 
We zijn dit jaar gestart zoals we dit graag doen, met een kaderavond. Als eerste deel van de 
bijeenkomst was er een zwemonderdeel. Dit jaar onder begeleiding van de EC. We hebben 
verschillende onderdelen geoefend, zo hebben we ook een stukje bijscholing gehad. Na het 
zwemmen zijn we wezen eten bij De Beren in Almere vanwege het jubileum 40 jaar. 
 

 
 

 
  
Benoeming twee ereleden 
Tijdens de ALV in juni zijn onder toeziend oog van het Dagelijks Bestuur Marja Herberts en Saskia 
Kraan Reijns benoemd tot ere lid van de vereniging.   
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De club van Sinterklaas  
De volgende activiteit die we hebben gevierd is de Sinterklaas. Op de maandag 2 december kregen 
we hoog bezoek van de Club van Sinterklaas. De sint en zijn pieten hebben gekeken naar de 
vorderingen van alle kinderen tijdens een rondje in het bad. We hebben samen liedjes gezongen en 
onder leiding van juf Nanetta hebben we een echte pietendans gedaan. De pieten hebben voor alle 
jeugdleden wat lekkers kunnen uitdelen op de zwemavonden zelf. Voor de vereniging was er ook nog 
een grote verassing. Onze voorzitter kreeg van sinterklaas een prachtige cheque overhandigd, hier 
zijn we heel erg blij mee!  
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Nieuwjaarsborrel 
Als laatste activiteit komen we aan bij de nieuwjaarsborrel. Voor ons als vereniging een inmiddels 
bekend moment om onze waardering uit te spreken over de inzet van onze kaderleden. Het is 
vrijwilligerswerk maar vrijwillig is niet vrijblijvend. Er staan immers elke zwemavond/ochtend een 
groep leden klaar om te trainen of les te volgen  
 
Verder heeft de AC nog verjaardagskaarten verstuurd en een aantal boeketten voor kaderleden die 
ziek en /of herstellend zijn van bijvoorbeeld een operatie, maar ook als hart onder de riem en voor 
kaderleden die uitzonderlijk veel werk verricht hebben.   
  
Namens de Activiteitencommissie, 
Saskia Kraan Reijns 
  
 
Commissie wedstrijdzwemmen 
 
Wat een bijzonder jaar hebben we allemaal met elkaar doorstaan en daar wil ik onze leden, ouders 
en vrijwilligers voor bedanken. 
  
Commissie crises 
Net voor de zomer heeft de oude wedstrijdcommissie haar taken neergelegd. De meeste van deze 
vrijwilligers hadden jarenlange ervaring in het organiseren van wedstrijden maar ook het algehele 
regel en coördineren van onze club. We realiseren ons ten zeerste wat ze jarenlang hebben gedaan 
en daarvoor onze dank.  
Dat was een aderlating, gelukkig hebben snel meerdere leden/ouders zich gemeld zodat we een 
goede doorstart hebben kunnen maken. 
  
Bij het begin van het seizoen zijn we begonnen met een kleine inventarisatie van vrijwilligers en ook 
sponsoren omdat de financieel situatie niet geheel rooskleurig is. 
  
Tijdens de algemene ledenvergadering is dat nogmaals naar voren gekomen en ik moedig ook alle 
leden aan: kom naar deze vergadering zodat iedereen een goed en duidelijk beeld krijgt van de 
kosten maar ook de noodzaak van vrijwilligers. 
  
Sponsoren/ Team kleding/ Vlaggen 
 Met de steun van onze sponsoren en doordat alle leden een shirt hebben aangeschaft zijn we 
positief van start gegaan en ziet de wedstrijd ploeg er top uit tijdens de wedstrijden. 
Mooi ook dat we als club een nieuwe set wedstrijd vlaggen hebben gekregen van 1 van onze 
sponsors. 
  

 
  
Mireille, Topvorm Fysiotherapie, Orchestra en 
Intrapricing - bedankt. 
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Wedstrijden 
Het team vrijwilligers heeft grote stappen gezet en geleerd hoe we met de verschillende 
programma's, lettend op leeftijden en limieten van de zwemmers ons kunnen inschrijven voor 
zwemwedstrijden.   
Hierdoor gingen alle wedstrijden zoals de LZC's, lange baan, lange afstanden, NK's, NJK's, masters 
wedstrijden en natuurlijk ook de Holland Competitie in Hoofddorp gewoon door. 
  
Het zelf organiseren is nog best een hoop werk, mede door de hoeveelheid vrijwilligers die we nodig 
hebben. Door een uitnodiging van de Zwemclub in Gent die een jubileum jaar hebben, is er besloten 
om ons paastoernooi niet te laten plaatsvinden.   
Dus we gaan naar België en volgend jaar dan doen we het gewoon weer in Almere. 
  
Vrijwilligers 
Er zijn gelukkig een groot aantal ouders die willen helpen bij allerlei taken zoals EHBO en tal van 
andere aanverwante taken.   
We zijn ook een zevental officials rijker, plus een kamprechter. 
Het vervolg zit er aan te komen want een aantal officials gaat door om het Jury certificaat te halen 
waardoor we meerder taken over verschillende mensen kunnen verdelen.  Arnold vd Horst, bedankt 
voor je geduld tijdens de cursus. 
  
Trainers 
 Onze trainers zijn van groot belang en ook daar zien we nu dat de jongere garde de bal heeft 
opgepakt waardoor we een aantal jeugdleden hebben die voor of na hun eigen training de jongere 
leden met veel enthousiasme het club gevoel overdragen. 
  
Daarnaast zijn ze ook betrokken met de indeling van de ploegen, wedstrijden en de 
trainingsschema's. Dit is alleen mogelijk doordat Erik, Jan Erik en nu ook Wiebe de basis vormen voor 
de trainingen. 
  
De Trainersgroep is nu bezig om samen met Topvorm Fysiotherapie een bredere invulling te kunnen 
geven aan landtrainingen en blessurepreventie.  
Als Wedstrijd commissie zijn we blij met alle steun en zien we de toekomst met veel plezier 
tegemoet, 
  
Namens de wedstrijdcommissie i.o. 
Hilda, Frederik, Mireille, Jan Erik & Di 
 
 
Commissie Synchroonzwemmen en Figuurdrijven  
 
2024 was een bewogen maar goed jaar voor de Commissie Synchroonzwemmen en Figuurdrijven 
Almere. De NCS stopte per juni met het organiseren van synchroonzwemwedstrijden, hierdoor 
hebben wij de keuze gemaakt ons aan te sluiten bij de KNZB. Voordat het zover was hebben we nog 
de Vrije Uitvoering gezwommen, en met goed resultaat. Hieronder zullen wij jullie meenemen in ons 
2024. 
 
Vrije Uitvoering 
Op 30 juni 2024 hebben de zwemsters voor de allerlaatste keer de Vrije Uitvoering mogen zwemmen. 
Tijdens de Vrije Uitvoering wordt een zwemstuk van 4 tot 6 minuten uitgevoerd waarin 
groepsnummers, duetten, trio’s en solo’s elkaar afwisselen. Het is verplicht om ten minste drie keer 
te veranderen van groepsgrootte. 
Alle zwemsters die op dat moment niet zwemmen, blijven in het water om te zorgen voor vloeiende 
overgangen. Aan deze laatste wedstrijd bij de NCS namen in totaal acht teams deel. Wij verschenen 
met twee teams klaar om te strijden voor het goud. 
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Een van onze teams heeft de strijd gewonnen en de beker mee naar huis mogen nemen. Het team 
deed mee op muziek van diverse boybands en behaalde een totaalscore van 83.867 punten, bijna 7 
punten meer dan de nummer 2. 
 
Wijzigingen 2024 
Ter voorbereiding op onze overstap naar de KNZB hebben wij een aantal wijzigingen doorgevoerd in 
de structuur van het kader en de commissie. Een aantal van de belangrijkste veranderingen dit jaar 
waren: 
● Aparte commissie en trainersgroep; 
● Nieuw e-mailadres; 
● Aantal keer per jaar een nieuwsbrief verzenden aan de leden. 
 
De commissie bestaat per 2025 uit Julia van Bruchem, Lisa Stegers, Amanda Waltmann en Lissa 
Visser. Zij worden ondersteund door de rest van het kader: Amelia Stechweij, Marloes Meiland, 
Nathalia Bartelings, Normen Rotteveel en Anita van Suijdam. De commissie is bereikbaar via het 
mailadres synchroonzwemmen@watervriendenalmere.nl, ook zijn zij altijd bereikbaar via de diverse 
whatsappgroepen voor de leden van het synchroonzwemmen. 
 
Swimming with the Stars 
Op 15 december 2024 hebben wij het jaar afgesloten met de show Swimming with the Stars. Alle 
meiden konden laten zien waar zij in 2024 voor hebben getraind. Het was een spectaculaire show 
waar ons vaste kerstnummer Feliz Navidad uiteraard niet in kon ontbreken. Wij hopen weer zo'n 
mooie show neer te kunnen zetten in 2025. 
 
Vooruitblik 2025 
2025 zal in het teken staan van de overstap naar de KNZB. In 2025 zullen wij proberen aan 3 
wedstrijden mee te doen en zullen wij opnieuw met alle senioren en masters op trainingsweekend 
gaan. 
 
Activiteitenkalender 
Om de synchroonzwemactiviteiten zo goed mogelijk weer te geven en om aan te geven op welke 
zondagen er niet gezwommen wordt of als er bijzondere activiteiten zijn, hebben we ook in 2024 een 
activiteitenkalender uitgestuurd per mail en whatsapp. 
 
Nieuws via email 
Ook dit jaar hebben we alle nieuwtjes en informatie via de email verspreid. Hiernaast sturen wij ook 
veel informatie in de meerdere groepen op whatsapp die wij hebben. 
 
Kader 2024 
De commissie synchroonzwemmen en figuurdrijven had in 2024 een aantal enthousiaste kaderleden, 
bestaande uit Nathalia Bartelings, Julia van Bruchem, Marloes Meiland, Normen Rotteveel, Amelia 
Stechweij Anita van Suijdam, Lisa Stegers, Amanda Waltmann en Lissa Visser. 
Ook wij draaien volledig op de inzet van onze vrijwilligers en willen hun ook dit jaar weer enorm 
bedanken! 
 
Namens de Commissie Synchroonzwemmen en Figuurdrijven 
Lissa Visser 

  
 
 
 

 
 

 
 


